To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: AL-RAKAEZ INVESTMENT CO. Date: 25-03-2023 01:20:55 PM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الركائز للاستثمار التاريخ: 25-03-2023 01:20:55 PM
The Extraordinary General Assembly Meeting of AL-RAKAEZ INVESTMENT CO. was held on 12:00 On 25-03-2023 at Company offices. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 75.66%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الركائز للاستثمار بتاريخ 25-03- 2023 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في مكاتب الشركة وبنسبة حضور 75.66 %.
Subject: Decreasing the company's Capital	الموضوع: تخفيض راس المال
The General Assembly approved the decrease of the company's capital from 125000000 to 11000000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على تخفيض رأسمال الشركة من 125000000 سهم/دينار إلى 11000000 سهم/دينار, وذلك عن طريق:
The Capital Decrease Method	طريقة تخفيض رأس المال
Amortization of the accumulated losses	إطفاء الخسائر المتراكمة
- Amortization of part of the company's accumulated losses as at 31/12 / 2022 amounting to (1703143) one million seven hundred and three thousand one hundred	إطفاء جزء من خسائر الشركة المتراكمة كما في 2022/12/31 والبالغة (1703143) مليون وسبعمائة وثلاثة وأربعون
and forty - three dinars by reducing the company's capital by (1500000) million five hundred thousand dinars, which represents part of the company's accumulated losses, and authorizing the company's board of directors to proceed with the required procedures	دينار بتخفيض رأس مال الشركة بقيمة (1500000) مليون وخمسمائة ألف دينار والتي تمثل جزء من خسائر الشركة المتراكمة وتفويض مجلس إدارة الشركة بالسير بالإجراءات المطلوبة